
Jegyzőkönyv
A Szociális és Egészségügyi Bizottság 

2014. szeptember 18-i üléséről

Az  ülés helye: Budaörsi  Polgármesteri  Hivatala II.  emeleti  nagy tanácskozó terme
(2040 Budaörs, Szabadság út 134.)

Jelen voltak:  Szabó Károly elnök, Káhn János, dr. Ritter Gergely és Filkey Péter
képviselők, Tóth Béla és Diósszilágyi András külsős tagok

Jelen  voltak  továbbá:  Császárné  Kollár  Timea  szociális  tanácsnok,  Kövesdi
Gabriella szociális és egészségügyi irodavezető, dr. Molnár Bernadett aljegyző, Vágó
Csaba kabinetvezető, Nyiriné Szűcs Éva pénzügyi csoportvezető, dr. Hajnal Balázs
frakciótitkár, Kisgergelyné Matisz Katalin  adóiroda vezető 

Jegyzőkönyvvezető: Timár Zsanett  

Szabó Károly elnök Megállapítja, hogy a bizottság határozatképes, 6 tag jelen van
és az ülést 915-kor megnyitja. 

Napirendhez: 

Szabó Károly: Ismerteti a meghívó szerinti napirendi pontokat. A meghívó szerint
kiküldött napirendekhez képest az alábbi módosításokat javasolja elfogadni: 

 Javasolja levenni a I. 6.) Minden Gyerek Lakjon Jól Alapítvány támogatása c.,
valamint  a  II.  8.)  Javaslat  a  normatív  lakásfenntartási  támogatásban  és  a
közüzemi  díj  támogatásban  részesülők  egyszeri  kiegészítő  támogatásának
2014.  évi  összegére  c.  napirendi  pontokat,  mivel  azok  nem  tartalmaznak
dokumentumokat.  (A bizottság  a  javaslatot  6  egyhangú  igen szavazattal
támogatta.)

 Javasolja felvenni napirendre a Javaslat határozott idejű védőnői álláshelyre
pályázat  kiírása  c.  sürgősségi  előterjesztést.  (A  bizottság  a  javaslatot  6
egyhangú igen szavazattal támogatta.)

 A napirendi pontok sorrendjére vonatkozó javaslata: miután az érintett jelen
van a teremben javasolja, hogy a II. 9.) Idősek tornája – Budai Fitness Suli
Egyesület  támogatási  kérelme c.  napirendet  a  bizottság  első  napirendként
tárgyalja. (A bizottság a javaslatot 6 egyhangú igen szavazattal támogatta.)

A Bizottság 6 egyhangú igen szavazattal elfogadta a meghívó szerinti napirendjét a
fent elfogadott módosításokkal együtt. 

A Bizottság 6 egyhangú igen  szavazattal  támogatta,  hogy Filkey Péter képviselő
legyen az ülés jegyzőkönyvének aláírója. Filkey Péter képviselő jelezte a szavazást
megelőzően, hogy vállalja a feladatot. 

89/2014. (IX.18.) SZEB sz. határozat

Napirend és jegyzőkönyv aláíró megválasztása

I. Jegyzőkönyv aláíró megválasztása
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Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Szociális  és  Egészségügyi
Bizottsága úgy dönt, hogy Filkey Péter bizottsági tagot választja meg, a jegyzőkönyv
aláírójának.  

II. Napirend

1.) Idősek tornája – Budai Fitness Suli Egyesület támogatási kérelme (bizottsági 
hatáskörben

I. Testületi hatáskör: 

2.) Budaörs Város Önkormányzat 2014. I. félévi beszámolója
3.)  Budaörs  Város  Alapellátási  Körzeteiről  szóló  17/2003.(IV.18.)  önkormányzati

rendelet módosítása 
4.)  Esély  Szociális  Társulás  Szociális  és  Gyermekjóléti  Központ  által  biztosított

személyes gondoskodást nyújtó  ellátásokról,  azok igénybevételéről,  valamint  a
fizetendő  térítési  díjakról  szóló  32/2013.(VI.24.)  önkormányzati  rendelet
módosítása 

5.) Javaslat a gyermekek napközbeni ellátását biztosító családi napközikkel kötött
támogatási szerződés módosítására

6.) Megállapodás a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ Ceglédi Tankerületével
korai fejlesztés bölcsődei infrastruktúra használatára 

7.) Javaslat határozott idejű védőnői álláshelyre pályázat kiírása

II. Bizottsági hatáskör:

8.)  Bursa  Hungarica  Felsőoktatási  Önkormányzati  Ösztöndíjpályázat  2015.  évi
fordulójának kiírása

9.) Egyedi kérelmek családi napközi ellátás támogatására – ZÁRT ülésen
10.) Közüzemi díjtámogatási kérelmek elbírálása – ZÁRT ülésen
11.) Méltányossági önkormányzati segély iránti kérelem – ZÁRT ülésen 
12.) Lakáscélú helyi támogatás iránti kérelmek – ZÁRT ülésen
13.) Bérlakásba történő befogadás iránti kérelem – ZÁRT ülésen 

Napirend előtti hozzászólások: 

Császárné  Kollár  Tímea:  Rossz  hír,  hogy  a  bizottság  utolsó  ülésén  ebben  a
felállásban és ezekkel az emberekkel pont egy igen rossz és számára érthetetlen
hírrel kell bezárják a négy éves munkát és elkezdjék az utolsó ülést. A Magyar Piac
Szövetkezet  2014.  tavaszán  fordult  azzal  a  kéréssel  hozzá,  hogy  a  szociális
tanácsnoki  kerete  terhére  támogassa  azon  kezdeményezését,  miszerint  kb.  60
legrászorultabb család élő állatot  (csirke, tyúk) kaphasson. Kérte továbbá, hogy a
Nagycsaládosok Országos Egyesületének Budaörsi Csoportja, Magyar Vöröskereszt
és a Gyermekjóléti Szolgálat állítsa össze a 60 család listáját. E cél valósítására kért
400 e Ft  összeget a szociális tanácsnoki kerete terhére. Kérését polgármester úr
visszautasította.  Szeretne szöveges  és  szóbeli  indoklást  kérni  arra  vonatkozólag,
miért utasította vissza polgármester úr a kérelmét, mi az, ami ebben nem jó. Minden
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teljesen hivatalos, az összeg felhasználása teljesen abba a körbe tartozik, amelybe
egy  szociális  tanácsnoki  kerettel  kezdeni  lehet.  Minden  olyan  helyi  egyesületet,
szolgálatot belevontak a kérésére többek között aki szociális nagycsaládos ügyekkel
foglalkozik. Még egyszer megkérdezi, mi az oka annak, hogy a kérelme elutasításra
került?  Miért  kell  ezt  tenni  60  családdal,  akik  ráadásul  számítottak  erre  a
támogatásra? Jómaga fel sem tételezte, hogy az előterjesztését nem írják alá. Ezek
a családok, ezek a gyerekek számítanak a támogatásra. 
Aljegyző  Asszonyt  kérdezi,  egy  ilyen  visszautasítás  után  a  jövő  heti  képviselő-
testületi  ülésen  milyen  technikai  lehetősége  van  annak,  hogy  döntsenek  az
előterjesztéséről?

Vágó Csaba kabinetvezető: Az elmúlt másfél hét arról szólt, hogy mindenki – nem
akarja összefüggésbe hozni az önkormányzat választási kampánnyal  – megpróbál
most egyszerre olyan gesztusokat gyakorolni, amelyre nyitva állt az elmúlt egy-két év
is.  Alapvetően  több  olyan  probléma  merült  fel,  amely  a  tanácsnoki  kerettel
kapcsolatos és nem képviselő asszony az egyetlen, aki a tanácsnoki keret sorsát
ilyen módon kívánja rendezni. Véleménye szerint annak ellenére, hogy a cél lehetne
más és annak ellenére, hogy a képviselő asszony által is felhozott párhuzam, amikor
miniszteri biztosok is végigjárják a várost, a falvakat és ezt-azt osztanak, ez szerinte
annak  ellenére,  hogy  bármifajta  nemes  cél  vezérli  mindazokat,  akik  ezeket  a
gesztusokat megteszik, az utóbbi 1-2 hónap – véleménye szerint – nagyon érzékeny
ebből a szempontból. Miért most, neki ez a kérdés legalábbis. 

Császárné Kollár Tímea: Hangsúlyozza, tavasszal keresték meg ezzel a kéréssel.
Polgármester Úr vagy Kabinetvezető Úr hívja fel a nagycsaládosok helyi egyesületét
és  kérdezze  meg  tőlük,  mikor  járt  ott  ebben  az  ügyben.  Tavasszal,  nyár  elején
kereste  meg  őket  és  mindenkivel  egyeztetve  volt  igény  arra,  hogy  ősszel  ez
foganatosítódjék. Az időpontot nem jómaga találta ki, - innentől kezdve kérdezzék
meg a benne részt vevőket, miért ekkor – hanem azok a szervezetek, akiknek joguk
van meghatározni, mikor jusson a családokhoz a támogatás. 
Jómaga közkinccsé tud tenni hónapokkal ezelőtti levelezéseket ez ügyben. Amikor
az előterjesztést a Jegyzői Iroda felé elküldte, olyan csatolmányt is feltüntetett benne,
amelyben a felkérés tárgya: őszi tyúkprogram, s szerepel továbbá, hogy azt a levelet
mikor  kapta  meg.  Úgyhogy  szó  nincs  itt  előző  hónapról,  két  hétről,  ezt  kikéri
magának. 

Vágó Csaba kabinetvezető:  Képviselő asszonynak nincs oka arra, hogy bármit is
kikérjen magának, mert senki nem vonta kétségbe, hogy igazából maga a cél nemes.
Ugyanakkor ha tavasszal ez felmerült, akkor ezt végig lehetett volna vinni, nem arról
szól  a  történet,  hogy  az  a  pénz,  amelyet  biztosítanának  erre,  az  akkor  áll
rendelkezésre, amikor a csirke is kézben van. Véleménye szerint ez a két dolog ilyen
módon nem függ össze. Meg kell mondja, hogy amiről most beszélnek, az a jéghegy
csúcsa. Tehát olyan mértékben szaporodtak el a különböző nagylelkű gesztusok a
képviselői, tanácsnoki kereteknél, hogy érdemes volt azt mondani, kicsit higgadjanak
le ebben a kérdésben. Nem szándékot vonja bárki is kétségbe, egy valamit szeretne
hangsúlyozni: amit elmondott, az a saját véleménye. Nem tudja polgármester úr azon
álláspontját képviselni, amelyet képviselő asszony kérdezne tőle. 

Császárné Kollár Tímea: Nyilván azért nem polgármester úrtól kérdi, mert nincs itt
és a papírt meg fél órával ezelőtt kapta kézhez. Jelzi, eddig az évek során soha nem
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volt a szociális keretre benyújtott előterjesztése, amely bárkiben bármilyen kérdést
felvetett volna, tehát minden jó helyre került. A képviselői keretéhez hozzá sem nyúlt,
ezt csak úgy mellesleg jelzi. Amikor azt mondják, miért hónapok? Jómaga kérte és ez
nyilván több hónapot vett igénybe, hogy akkor nyújtsák be – akármikor is legyen az –
amikor az általa említett  egyesületek és szolgálatok összeállították azon családok
listáját, akik ebben részt fognak venni. Tehát jómaga kérte, előbb álljon össze a lista,
hogy van-e annyi család, s mennyi pénz kell hozzá. Érti kabinetvezető úr álláspontját
is, de hivatalos indokolást szeretne kérni a polgármester úrtól és aljegyző asszonytól
is. 

Dr. Molnár Bernadett aljegyző: A mai nap folyamán át fogja tekinteni az iratanyagot
és válaszol képviselő asszony kérdésére. 

Káhn János: Jellemzően a tanácsnok kétfele osztja a keretét: I. félév és II. félév.
Semmi  köze  a  választásokhoz  gyakorlatilag  ha  valamilyen  témában  támogatást
kíván  a  képviselő  tenni  vagy  gesztusként  adakozni  személyeknek  vagy
egyesületeknek.  Jómagának is  van egy témája,  mellékesen mondja,  semmi köze
nincs  a  kampányhoz  s  nem  tudta  elérni  a  célját,  mert  polgármester  úr
visszautasította. Véleménye szerint teljesen törvénytelen, amit most a polgármester
csinál. Lehet, hogy a rendeletnek megfelel, de ez lehetetlen és igenis jogorvoslatot
kell találni erre a képviselő-testületnél, mert a polgármester nem csinálhat ilyent. 

Vágó Csaba kabinetvezető: Jómaga szerint  minden ponton megsérti  az SZMSZ
azon rendelkezést, miután a napirend előtti hozzászólásoknál nem lehet vitát nyitni.
Jómaga nyitotta a vitát, mindenki elmondta a véleményt, hagyhatta volna, de szerinte
erről beszéljenek pár szót. Alapvetően azt látja, hogy gyakorlatilag az a hallgatólagos
megállapodás,  amely  ki  lett  mondva  a  költségvetés  elfogadásakor,  miszerint  a
képviselői  kereteket  ne  használják  olyan  célra,  amely  visszaüthet.  (most  nem
kampányról beszél) Erről volt egyeztetés, megbeszélés, s ennek ellenére úgy látja,
hogy most  vékony jégre  tévedtek  sokan,  mert  az  akkori  mondásnak a  szellemét
valamennyire feszegetik. Nem szerencsés véleménye szerint, viszont azt mondaná,
nem jogorvoslatban kellene gondolkodni, hanem abban, hogy a következő képviselő-
testület  –  álljon  bárkikből  is  –  fogadjon  el  egy  olyan  szabályozást  ezekre  a
kereteknek – ha lesznek egyáltalán – a felhasználására. A keretek felhasználását
lényegében szigorúbban kell fogni s innentől kezdve a dolog nem lesz vita tárgya. 

Filkey Péter: Véleménye szerint van szabályozás, van egy rendelet. S kéri, ezt a
szabályozást  mindenki  tartsa be, tartsa be az,  aki  benyújtja  az előterjesztését és
tartsa be az, aki elbírálja ezt a kérelmet. A szabályozásban nincs időkorlát. Meg lehet
nézni, hogy milyen szervezet jogosult,  mennyi  támogatásra jogosult,  tehát minden
jelen pillanatban szabályozva van. Ha ez nem jó – úgy ítéli  meg bárki is – akkor
valóban üljenek le, beszéljék át s a jövőre nézve javítsanak ezeken. Kéri a rendelet
szerint döntsön az, akinek döntenie kell. 

Császárné Kollár Tímea: Évekkel ezelőtt mikor szociális tanácsnokká választotta a
képviselő-testület,  jelezte  is,  hogy  nem  rendelkezik  szociális  vagy  egészségügyi
végzettséggel,  de  igyekszik  valamilyen  módon  helyt  állni  azokban  az  ügyekben,
amelyekben  megkeresik.  A  tanácsnoki  pozícióért  járó  tiszteletdíjból  megpróbál
valamit  felajánlani,  nyilván  meg  is  tette  és  kapott  is  egy  levelet  idén  nyáron  a
BULAKE-tól,  amelyben  megköszönik  azt  a  tandembiciklit,  amelyet  vásárolt  az
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egyesület részére. A levél utolsó mondatát felolvassa: „Amennyiben nincs ellenedre,
a projektzárás apropóján a Budaörsi Naplóban megjelenő cikkben is megköszönjük
mindezt.” Ha például ez megjelent vagy megjelenik a Budaörsi Naplóban, akkor erre
is azt fogja kapni, hogy az időzítés miatt egy kampányfogás volt az egy évvel ezelőtti
tandembicikli  vásárlása, amelyet  a projektzárás végén köszönt meg az egyesület.
Érti, hogy vannak olyan esetek, amelyeknél felmerülhet a kampány gyanúja. Amikor
elmondja,  hogy  ez  egy  hónapon  keresztül  tartó  egyeztetés,  tavaszi,  nyár  eleji
felkérés  és  most  jutott  ebbe  a  szakaszba,  akkor  tényleg  nem érti.  Akkor  legyen
nevesítve, hogy x nem arra nyújtotta be, y meg arra nyújtotta be, de akkor ne legyen
általánosítás.  Az  előterjesztése  a  maga  előéletével  mint  ahogy  a  tandembicikli  a
látássérülteknek,  nem két  héttel  ezelőtti,  egy  héttel  ez  utáni  történések.  Kéri,  ha
valamelyik képviselőnél ez felmerül, legyen nevesítve, de az előterjesztésnek semmi
ilyen oka nem volt, sem időzítésben, mivel nem az ő kompetenciája volt, hogy mikor
mi  kerül  az  asztalára  s hogyan  lesz belőle  előterjesztés.  Hangsúlyozza,  hogy az
előterjesztése több hónapos történet eredménye s nem erről  szólt  és tökéletesen
megfelelt volna – mint ahogy a tandembicikli – szép csöndben egy évvel ezelőtt is. 

Szabó Károly: Filkey Péter képviselő hozzászólásából kiindulva azt javasolja, hogy
a  következő  testület  foglalkozzon  azzal  a  dologgal,  hogy  egy  várható
kampányidőszak  előtt  egy-két  hónappal  a  közpénzek  felhasználása  miképpen
történhet.  Tehát egy kitűzött kampány időpontja előtti  egy-fél  hónap egy érzékeny
időszak.  Ebben  az  időszakban  ne  legyen  olyan  közpénz  felhasználási  kérelmek,
javaslatok, amelyek kampány ízűvé tehetők. 
Javasolja, hogy a vitát fejezzék be és kezdjék el a napirendi pontok tárgyalását. 

Vágó Csaba kabinetvezető: A maga nevében szeretné megköszönni mindenkinek
azt a munkát, ez egy nagyon jól működő bizottság volt, kevés parttalan vitával, néha
nagyon  hosszú,  de  eredményes  vitával.  Véleménye  szerint  ez  a  bizottság  jól
dolgozott. 

Szabó Károly:  Tájékoztatja  a  bizottság  tagjait,  hogy 2014.  október  6.  napján 14
órakor  sor  kerülne  egy  rendkívüli  bizottsági  ülés  megtartására.  Amennyiben  a
bizottsági ülés elmaradna, jómaga is megköszöni a bizottság munkáját s a támogató
háttér segítségét. 

Napirend tárgyalása: 

1.)  Idősek  tornája  –  Budai  Fitness  Suli  Egyesület  támogatási  kérelme  –
bizottsági hatáskörben

Budai László, az Egyesület vezetője részletesen válaszolt a felmerülő kérdésekre. A
kérdésekre  válaszolva  elmondja,  az  egyesület  azért  nem  tudott  pályázatot
benyújtani,  mert  világbajnokságra készültek a gyermekszakosztályukkal.  Elmondja
továbbá, hogy a támogatást a bérjárulékokra fogják fordítani. 

A  bizottság  hosszas  tanácskozást  követően  végül,  Szabó  Károly  javaslatát  –
miszerint  a  bizottság  150.000  Ft  összeggel  támogassa  a  Budai  Fitness  Suli
Egyesület  kérelmét  bizottsági  keretből  –  5  igen,  1  tartózkodás szavazattal
támogatta. 
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A módosító javaslattal együtt az előterjesztés szerinti határozati javaslatot a bizottság
6 egyhangú igen szavazattal támogatta. 

90/2014. (IX.18.) SZEB sz. határozat
Idősek tornája – Budai Fitness Suli Egyesület támogatási kérelme

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Szociális  és  Egészségügyi
Bizottsága a Budai Fitness Suli Sport Egyesület kérelmét –„Idősek tornája Budaörs” -
150.000. Ft-al támogatja a Budaörs Város Önkormányzat 2014. évi költségvetéséről
szóló 2/2014. (III. 03.) rendelet 5/B. sz. melléklet Önkormányzat kiadásai/Működési
kiadások, 18. „Szociális és Egészségügyi Bizottság kerete” sor terhére.

Határidő: 2014. szeptember 30.
Felelős: Polgármester
Végrehajtást végzi: Kabinetiroda (szerződéskötés), Pénzügyi Iroda (átutalás)

I. Testületi hatáskör: 

2.) Budaörs Város Önkormányzat 2014. I. félévi beszámolója

A bizottság Budaörs Város Önkormányzat 2014. I. félévi beszámolóját vita nélkül, 6
egyhangú igen szavazattal támogatta. 

91/2014. (IX.18.) SZEB sz. határozat
Budaörs Város Önkormányzat 2014. I. félévi beszámolója

Budaörs Város Önkormányzat Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottsága
javasolja  a  Képviselő-testületnek  Budaörs  Város  Önkormányzat  2014.  évi
gazdálkodásának  I.  féléves  helyzetéről  szóló  tájékoztató  elfogadását  a  melléklet
szerint.

3.) Budaörs Város Alapellátási Körzeteiről szóló 17/2003.(IV.18.) önkormányzati
rendelet módosítása 

Kövesdi Gabriella: Röviden ismertette a napirendi pontot. 

A bizottság az előterjesztés szerinti  határozati  javaslatot  vita  nélkül,  6 egyhangú
igen szavazattal támogatta. 

92/2014. (IX.18.) SZEB sz. határozat
Budaörs  Város  Alapellátási  Körzeteiről  szóló  17/2003.(IV.18.)  önkormányzati
rendelet módosítása

Budaörs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi
Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testület  részére  Budaörs  Város  Alapellátási
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Körzeteiről  szóló  17/2003.(IV.18.)  önkormányzati  rendelet  módosításáról  szóló
rendelet megalkotását.

4.) Esély Szociális Társulás Szociális és Gyermekjóléti Központ által biztosított
személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról, azok igénybevételéről, valamint a
fizetendő  térítési  díjakról  szóló  32/2013.(VI.24.)  önkormányzati  rendelet
módosítása 

Kövesdi Gabriella: Röviden ismertette a napirendi pontot. 

A bizottság az előterjesztés szerinti  határozati  javaslatot  vita  nélkül,  6 egyhangú
igen szavazattal támogatta. 

93/2014. (IX.18.) SZEB sz. határozat
Esély Szociális  Társulás Szociális  és Gyermekjóléti  Központ  által  biztosított
személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról, azok igénybevételéről, valamint a
fizetendő  térítési  díjakról  szóló  32/2013.(VI.24.)  önkormányzati  rendelet
módosítása

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Szociális  és  Egészségügyi
Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testület  részére  az  Esély  Szociális  Társulás
Szociális és Gyermekjóléti Központ által biztosított személyes gondoskodást nyújtó
ellátásokról,  azok  igénybevételéről,  valamint  a  fizetendő  térítési  díjakról  szóló
rendeletének megalkotását a melléklet szerint. 

5.)  Javaslat  a  gyermekek napközbeni  ellátását  biztosító  családi  napközikkel
kötött támogatási szerződés módosítására

Kövesdi Gabriella: Röviden ismertette a napirendi pontot. 

A  bizottság  az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot  vita  nélkül,  5  igen
szavazattal  támogatta.  (Tóth  Béla  külsős  tag  a  szavazáskor  nem  tartózkodott  a
teremben.) 

94/2014. (IX.18.) SZEB sz. határozat
Javaslat a gyermekek napközbeni ellátását biztosító családi napközikkel kötött
támogatási szerződés módosítására

1. Budaörs  Város  Önkormányzatának  Képviselő-  testülete  Szociális  és
Egészségügyi  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő  –  testületnek,  hogy  Budaörs
Város  Önkormányzata  módosítsa  a  Gyermekévek  Nonprofit  Közhasznú  Kft.
fenntartásában  működő  Daycare  Családi  Napközivel  (1121  Budapest,  Irhás
árok  65.)  kötött  (Ö/S-13-2092  számú)  támogatási  szerződést  (támogatott
férőhelyek számának 2 főről 5 főre történő bővítését 2014. július 14-től 2014.
december 31-ig) az előterjesztés mellékletét képező tartalommal. 

7



2. Budaörs  Város  Önkormányzatának  Képviselő-  testülete  Szociális  és
Egészségügyi  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő  –  testületnek,  hogy   Budaörs
Város  Önkormányzata  módosítsa  az  Alpha-Terra  Szolgáltató  Nonprofit  Betéti
Társaság fenntartásában  működő  Alpha  Családi  Napközivel (2040  Budaörs,
Árok u 10/B. lph. Fsz. 11.)  kötött (Ö/S-13-2091 számú) támogatási szerződést
(támogatott  férőhelyek  számának  5  főről  7  főre  történő  bővítését 2014.
szeptember  1-től  2014.  december  31-ig)  az  előterjesztés  mellékletét  képező
tartalommal. 

3. Budaörs  Város  Önkormányzatának  Képviselő-  testülete  Szociális  és
Egészségügyi  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő  –  testületnek,  hogy   Budaörs
Város Önkormányzata kössön szerződést az Ajándék Családsegítő Közhasznú
Alapítvány  fenntartásában  működő  Ajándék  Családi  Napközi3-al  (2040
Budaörs, Tavasz u. 56.) legfeljebb 5 fő ellátására 2014. szeptember 1-től 2014.
december 31-ig) az előterjesztés mellékletét képező tartalommal. 

6.)  Megállapodás  a  Klebelsberg  Intézményfenntartó  Központ  Ceglédi
Tankerületével korai fejlesztés bölcsődei infrastruktúra használatára 

Kövesdi Gabriella: Röviden ismertette a napirendi pontot. 

A bizottság az előterjesztés szerinti  határozati  javaslatot  vita  nélkül,  6 egyhangú
igen szavazattal támogatta. 

95/2014. (IX.18.) SZEB sz. határozat
Megállapodás  a  Klebelsberg  Intézményfenntartó  Központ  Ceglédi
Tankerületével korai fejlesztés bölcsődei infrastruktúra használatára

Budaörs  Város Önkormányzatának  Képviselő-testülete  Szociális  és  Egészségügyi
Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Budaörs Város Önkormányzata
kössön   Megállapodást  a  Klebelsberg  Intézményfenntartó  Központ  Ceglédi
Tankerületével  a  korai  fejlesztés  ellátás  infrastruktúra  használatára  a  melléklet
szerinti tartalommal.

7.) Javaslat határozott idejű védőnői álláshelyre pályázat kiírása

Kövesdi Gabriella:  Röviden ismertette a napirendi  pontot s válaszolt  a felmerülő
kérdésekre. 

A bizottság az előterjesztés szerinti  határozati  javaslatot  vita  nélkül,  6 egyhangú
igen szavazattal támogatta. 

96/2014. (IX.18.) SZEB sz. határozat
Javaslat határozott idejű védőnői álláshelyre pályázat kiírása
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Budaörs  Város Önkormányzatának  Képviselő-testülete  Szociális  és  Egészségügyi
Bizottsága javasolja  a  Képviselő-testület  részére,  hogy a – 003 számú és a 010
számú körzet - védőnői álláshelyek határozott idejű betöltésére írjon ki új pályázatot. 

II. Bizottsági hatáskör:

8.) Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2015. évi
fordulójának kiírása

Kövesdi Gabriella: Röviden ismertette a napirendi pontot. 

A bizottság az előterjesztés szerinti  határozati  javaslatot  vita  nélkül,  6 egyhangú
igen szavazattal támogatta. 

97/2014. (IX.18.) SZEB sz. határozat
Bursa  Hungarica  Felsőoktatási  Önkormányzati  Ösztöndíjpályázat  2015.  évi
fordulójának kiírása

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Szociális  és  Egészségügyi
Bizottsága a tanulmányi  ösztöndíjakról  szóló 32/2007.  (IX. 24.)  rendelet 10. § (2)
bekezdése alapján 2015. évre Bursa Hungarica Önkormányzati ösztöndíjpályázatot
ír ki, az előterjesztés mellékletét képező tartalommal, az „A” , valamint a „B” típusú
pályázati kiírás szerint. 

Határidő: Azonnal
Felelős: Polgármester
A végrehajtást végzi: Szociális és Egészségügyi Iroda

A Bizottság az  elfogadott  napirenden  szereplő  előterjesztéseket  zárt  ülésen
tárgyalta. A  zárt  ülésről  külön  jegyzőkönyv  készült.  A  zárt  ülésen  hozott
határozatok száma: 

98/2014. (IX.18.) SZEB sz. határozat
99/2014. (IX.18.) SZEB sz. határozat
100/2014. (IX.18.) SZEB sz. határozat
101/2014. (IX.18.) SZEB sz. határozat
102/2014. (IX.18.) SZEB sz. határozat

Szabó  Károly  elnök  egyéb  napirendi  pont  nem lévén megköszönte  a  Bizottság
tagjainak munkáját, s az ülést 953-kor bezárta.

k.m.f.
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Filkey Péter Szabó Károly
bizottsági tag aláíró                                                                              elnök 
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